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Na een werkbezoek aan Dichterswijk en gesprekken met enkele betrokken inwoners uit de wijk is de 
CDA-fractie geïnteresseerd geraakt in de voorgenomen herinrichting van de kruising Heycopstraat 
Croeselaan. De CDA-fractie vindt dat er namelijk om verschillende redenen een momentum is 
ontstaan dat de gemeente kan aangrijpen om de situatie te verbeteren.  
 

1. Inwoners van de wijk hebben hun zorgen geuit over de verkeersveiligheid van de kruising. 
Zelf heb ik deze week nog een bijna-ongeluk zien gebeuren tussen fietser en vrachtwagen. 
Wat wil het college nu en in de toekomst concreet hieraan doen?  

2. Klopt het dat Eneco binnenkort werkzaamheden gepland heeft staan voor dit wegdeel van de 
Croeselaan en dat zij het aanbod heeft gedaan om extra middelen beschikbaar te stellen ten 
behoeve van de nieuwe herinrichting? Zo ja, wat is de planning hiervan? 

3. Klopt het dat de initiatiefnemers van het Ringpark zijn betrokken bij het ontwerp van de 
herinrichting van de kruising? Zo ja, waarom is daarvoor gekozen? En zijn er ook andere 
bewoners uit de wijk benaderd? 

4. Waar staat de gemeente in haar ontwerpproces op dit moment, hoe wordt dit aangepakt en 
hoe worden de inwoners in de wijk en de gemeenteraad hierover geïnformeerd? 

5. Er zijn uiteraard keuzes te maken in de functies en voorzieningen. Geeft deze herinrichting 
volgens het college aanleiding om na te denken over het opstellen van een Omgevingsvisie 
voor de Dichterswijk, ook gelet op andere geplande gebiedsontwikkelingen in de directe 
omgeving? 

 
 


